

## Press Release

Southern California Chinese American Environmental Protection Association  
(SCCAEPA)

March 30, 2010

The Southern California Chinese American Environmental Protection Association (SCCAEPA) will have its member's annual meeting on Saturday, April 3, 2010, at the Arcadia Community Center, 375 Campus Drive, Arcadia 91007 (626-574-5113). The event will start around 5 PM.

The SCCAEPA has 19 years of history associated with many environmental professionals in southern California, as well as other part of the U.S. and the world. The Association has more than 90% members with higher degree (Masters and above) in environmental fields, such as environmental engineering, water quality, air quality, hazardous waste management, and environmental regulations. The Association's mission is to promote environmental awareness and to participate in and serve the environmental scientific community and the Chinese American community.

This year's annual meeting will feature keynote speaker, Professor J.J. Lee, on a subject of "hydraulic research for environmental protection", which will present the research of hydraulic power for positive or negative impact on our environment.

The meeting will also have a new feature of student best research award. Based on student research submittal, SCCAEAP scholarship committee awards 4 graduate students for their research ranging from beach bacteria testing method to waste water, storm water, and groundwater treatment technology. A doctorate student from UCLA, Christine Lee is the first prize winner.

In addition, the president of SCCAEPA will also present the members and association participation of the Global Environmental Forum, to be held from May 5 to May 7, 2010, in Shanghai, China. SCCAEPA is the founding member of this international Forum.

"People pay more attention to the environmental issues, more than ever now. Maybe this is the trend for years to come. SCCAEPA will use its member resources to fulfill out mission." Said the president of SCCAEPA, Dr. Weixing Tong.

Contact: Yue Rong (tel: 213-725-3021, [yrong@waterboards.ca.gov](mailto:yrong@waterboards.ca.gov) )

## 新聞發布

南加州華人環保協會 (Southern California Chinese American Environmental Protection Association (SCCAEPA))

2010年3月30日,

南加州華人環保協會 (SCCAEPA) 在 2010 年 4 月 3 日 (本周星期六), 將在亞凱迪亞社區活動中心, Arcadia Community Center, 375 Campus Drive, Arcadia 91007 (電話 626-574-5113) 召開成員年度大會。大會將在大約下午 5 點開始。

SCCAEPA 有 19 年的歷史, 由許多在南加利福尼亞州環境專家成員組成。現在的成員遍及美國和世界的其他地區。 協會有超過 90% 成員有在環境學科的高學位 (博士或碩士), 例如環境工程學、水質、空氣質量、有害廢料管理和環境法規。協會的宗旨是促進環境意識和參與和服務環境科學界和美國華人社區。

今年年會特邀南加州大學李錦珍 (J.J.Lee) 教授作專題報告, 題為「水力研究在環境保護中的應用」, 將主要介紹水力發電對我們的環境的正面或負面地影響。

本年會的另一個新的項目是將頒發大學研究生最佳研究獎。基於學生研究項目, 南加州華人環保協會獎學金委員會在申請學生中選出 4 篇優勝論文, 其中包括從海灘廢水中的細菌測試方法的研究、雨水和地下水清理技術等研究項目。來自加州大洛杉磯分校 (UCLA) 的博士研究生 Christine 李是一等獎優勝者。

另外, 南加州華人環保協會作為創始協會, 將由會長和 22 位會員組成的代表團前往中國上海參加全球華人科學家環境保護論壇成立大會及首次研討會, 會議將於 2010 年 5 月 5 日至 5 月 7 日, 在中國上海舉行。

南加州華人環保協會會長童衛星博士表示「現代人比以往任何時候都更加關注環境的問題, 這可能是未來幾十年的趨勢。南加州華人環保協會將利用它的成員資源履行其使命」。

聯系人: 容躍 (電 213-725-3021, [yrong@waterboards.ca.gov](mailto:yrong@waterboards.ca.gov))